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Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  XXXVII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  z  dnia

30 grudnia 2013 r.  w punktach dotyczących:  „Interpelacje  i  zapytania radnych.  Odpowiedzi  na

interpelacje i zapytania”, Wystąpienia sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz Wolne

głosy i wnioski”.

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział, że mieszkańcy ulicy Przecznej zwrócili sięz prośbą,

aby osoba z Urzędu odpowiedzialna za drogi przyjechała i zobaczyła, co można zrobić na dzień

dzisiejszy z ul. Przeczną, aby mieszkańcy mogli tamtędy przejechać. Radny przejeżdżał tą ulicą nie

raz i stwierdził, że jest tam po prostu tragedia.

Odpowiadając  Pani Burmistrz podziękowała za uwagę i powiedziała, że wyśle tam pracownika,

który zajmuje się bieżącymi sprawami zarządzania dróg. Ulica ta zawsze kiedy nie ma mrozów, są

rozstopy,  deszcze  ma  ten  okropny  stan,  że  jest  nie  do  przebycia  i  czas  najwyższy,  aby  ją

wybudować. Takie problemy przejściowe będą trwały jeszcze kilka miesięcy, ponieważ równiarką

nie bardzo można poprawić stan tej drogi, wbudowywać doraźnie kolejne materiały budowlane jest

to  bez  sensu.  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  rozumie  ten  problem  i  w  związku  z  tym  jak

najszybciej  będziemy podchodzić  do  tej  drogi,  po  zakończeniu  prac  związanych  z  przyłączem

gazowym. 

Radny, Pan Ryszard Janowiak odniósł się do nowego parkingu, na którym znajdują się studzienki

do przepompowni i na jednej z nich brakuje pokrywy. Stanowi to pewne zagrożenie dla dzieci i nie

tylko.  Studzienka przykryta jest  jedynie paletą.  W związku z tym radny zwrócił  się z prośbą o

podjęcie działań w celu zabezpieczenia studzienki.

Odpowiadając  Pani  Burmistrz powiedziała,  że  będzie  to  zrobione.  Zostało  to  już  przekazane

wykonawcy, ponieważ wykonawca parkingu musi to naprawić. Na chwilę obecną studzienka jest

zabezpieczona doraźnie, ale będzie to wykonane jak należy.



Wiceprzewodnicząca Rady, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że przy ulicy XXX-lecia od

strony bloków  tuż  przed  Piekarnią  został  wycięty  pas  asfaltu,  który  wypełniony  jest  wodą  w

związku z opadami deszczu. Dla bezpieczeństwa należałoby ten asfalt uzupełnić. Prawdopodobnie

powstałe  utrudnienia  są  wynikiem  prac  związanych  z  zakładaniem  internetu  –  powiedziała

Wiceprzewodnicząca.

Odpowiadając  Pani  Burmistrz   powiedziała,  że  sprawdzimy  kto  pozostawił  taki  stan  i

wyegzekwujemy przywrócenie dotychczasowego stanu drogi.

Wystąpienia sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla.

Jako pierwszy głos zabrał sołtys wsi Żuławka, Pan Franciszek Stachurski, który powiedział, że

na wyjeździe z Żuławki na drogę wojewódzką Osiek – most stało lustro, które w ostatnim czasie

zginęło. Sołtys dodał, że jest tam zła widoczność i trudno jest wyjechać z wsi na drogę.

Ustosunkowując się do powyższego,  Pani Burmistrz powiedział,  że jest  to droga wojewódzka i

lustro również stanowiło ich własność. Pani Burmistrz dodała, że następnego dnia po zniknięciu

lustra do Pani Burmistrz zadzwoniła mieszkanka wsi Żuławki i poinformowała o problemie. Wobec

tego  sprawa  natychmiast  została  przekazana  do  zarządcy  drogi  i  wiedzę,  że  powinni  lustro  z

powrotem postawić w tym miejscu.

Następnie głos  zabrała  sołtys  wsi  Bąkowa,  Pani Krystyna Gwizdowska,  która zgłosiła,  że  w

miejscowości Komorowo od strony Bąkowa brakuje tablicy informującej o miejscowości. Kolejna

sprawa dotyczyła Komorowa, ponieważ w miesiącu czerwcu zakończony zostanie etap kanalizacji,

w związku z tym Pani sołtys poprosiła o utwardzenie tej drogi, gdyż ludzie toną w błocie. 

Ustosunkowując się do powyższego  Pani Burmistrz poinformowała, że tak samo jak w tym roku  w

przyszły roku będą kupowane znaki drogowe i tablice oznaczające miejscowość i numeracje, także

taka tablica zostanie zakupiona i w tym miejscu postawiona. Natomiast jeśli chodzi o utwardzenie,

to jest to ten sam problem, o którym Pani Burmistrz mówiła przy omawianiu budżetu. Ogromne

sumy z wniosków zostały wycięte po to, aby spiąć budżet. Choćby te 3 mln zł pokazują jak wielkie

są potrzeby. Także nie zbudujemy tych wszystkich dróg od razu.  Będziemy się starać poprawić

jakość tych dróg, ale tylko w ramach możliwości finansowych na przyszły rok.



Jako kolejny głos zabrał sołtys wsi Gromadno, Pan Stanisław Wełniak, który poinformował, że

po  ostatnich  silnych  wiatrach  na  drodze  z  Łobżenicy  do  Wyrzyska  przed  wjazdem  na  nową

obwodnicę został przewrócony duży znak drogowy. W związku z tym sołtys zwrócił się z prośbą o

powiadomienie odpowiedniego zarządcy.

Wolne głosy i wnioski.

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer, który powiedział, że znowu o sobie

dały znać bobry. Idąc z Placu Wojska Polskiego w kierunku dworca PKS za mostem szóste, bądź

siódme drzewo jest pogryzane. Szkoda tych drzew i w związku z tym radny zwrócił się z prośbą o

założenie przynajmniej na tym drzewie siatki. Ponadto zasugerował, aby zobaczyć, czy nie jest to

również czynione na innych drzewach.

Odpowiadając Pani Burmistrz podziękowała za cenną uwagę. Dodała, że już kilka drzew ma takie

osłony i one się sprawdzają, dlatego więc założymy na kolejne. 

Następnie głos zabrał  radny, Pan Józef Jasik  , który zabrał głos w zakresie wzmocnienia głosu

zabranego  wcześniej  przez  radnego  Oziminę  w  sprawie  możliwości  wprowadzenia  języka

angielskiego w przedszkolu w kontekście tego, o czym przed chwilą wspomniała Pani Burmistrz, tj.

środków finansowych jakimi będziemy dysponowali w budżecie 2014 r. W związku z tym, że w

formie pisemnej zwrócono się do radnych z prośbą o podjęcie tego tematu, co radny niniejszym to

uczynił z taką intencją, abyśmy w przyszłym roku mogli ten problem rozstrzygnąć.
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